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KANDIDATURA ZA PREDSJEDNICU STUDENTSKOG ZBORA 

SVEUČILIŠTA U RIJECI (SZSuR).  

 

-PROGRAM I PLAN RADA ZA MANDATNO RAZDOBLJE AK. GOD. 

2024./2025. 

Studentski zbor Sveučilišta u Rijeci predstavlja sve studente našeg Sveučilišta te 

će nastaviti biti ključni pokretač pozitivnih promjena kako unutar Sveučilišta, tako i u 

široj zajednici. Dva temeljna cilja Studentskog zbora su predstavljanje i zalaganje za 

studente u visokom obrazovanju i provođenje projekata koji su u interesu studentske 

populacije te se Studentski zbor svakodnevno zalaže za podizanje cjelokupnog 

studentskog standarda pojedinačno na sastavnicama, a samim time i na Sveučilištu. 

Studentske želje, potrebe i probleme stavljamo na prvo mjesto te smo ovdje da 

pomognemo najviše što možemo! 

Sukladno tome, program koji iznosim kao kandidatkinja za mjesto Predsjednice 

Studentskog zbora Sveučilišta u Rijeci sastoji se od sljedećih točki: 

I. STUDENTSKI STANDARD 

Studentski standard je ključan dio studentskog života i studenata na Sveučilištu. 

Iako je studentski standard širok pojam, smatram da je važno izdvojiti nekoliko 

segmenata u čije će se ulaganje i čijim će se razvojem postići i povećati cjelokupno 

zadovoljstvo studenata na Sveučilištu u Rijeci. Studentski smještaj, studentska 

prehrana, financijska podrška, studentska infrastruktura, zdravstvena skrb, studentska 

prava i podrška te zapošljavanje i karijerno savjetovanje su samo od nekih krucijalnih 

stavaka koje izravno utječu na svakodnevicu studenata, a koje je potrebno usavršiti. 

Tijekom narednog perioda važno je potaknuti studente na veću aktivnosti u radu 

Domskih odbora te svojim kritikama i konstruktivnim prijedlozima ukažu na 

segmente koje je potrebno izmijeniti, poboljšati i/ili unaprijediti.  

Što se tiče pitanja prijevoza i parkinga na Kampusu, Trsat, provest ćemo anketu 

o omjerima korištenja javnog i privatnog prijevoza te sa prikupljenim rezultatima 

pronalaziti adekvatna riješenja za trenutno navedene probleme. 

Planira se suradnja sa Savjetom mladih Grada Rijeke, kako bi zajedno formirali 

zahtjev/prijedlog Gradu Rijeci za dodatno sufinanciranje/povećanje subvencija 

studentima koji su korisnici privatnih smještaja. 

Također, smatram da je važno da se na mjesečnoj razini organiziraju sastanci s 

predstavnicima sastavnica Studentskog zbora te s odgovornim dionicima Studentskog 



centra i u suradnji s njima da se krene u brže rješavanje svih problema koji se 

pojavljuju te su povezani sa studentskim standardom. Želja nam je stvoriti poticajno 

okruženje u kojem će se svaki student i studentica osjećati sigurno i pozvano da izlože 

svoju ideju ili problem i izazov s kojim se susreću, a da mi kao SZSUR budemo ti koji 

će pomoći u otklanjanju istih ili pomoći u ostvarivanju ideje.  

 

 

II. AKTIVNO PROMICANJE STUDENTSKIH PROJEKATA I AKTIVNOSTI 

Rijeka kao studentski grad mora imati aktivne studente koji će svojim 

projektima doprinositi i obogaćivati život grada, a koji će prvenstveno biti 

namijenjeni svim studentima i mladima. Stoga, bitno je ne samo motivirati naše 

članove već i druge studente da se uključe u raznim udrugama te volonterskim 

akcijama. U planu je ispuniti volontersku mrežu UNIRI sa studentima, kako bi se 

olakšalo provođenje različitih projekata od strane Sveučilišnog zbora, ali i zborova 

sastavnica. 

Projekt Student Day Festival te RIBROO kamp za brucoše 2025. počet će se 

planirati već sad kako bi minimalno 3 mjeseca prije provedbe imali programi i 

osigurana sredstva potrebna za osiguranje visokog standarda projekta. Poželjno bi bilo 

da svaki predstavnik sastavnice organizira određenu aktivnost u sklopu programa te se 

iste pridržava. Također, osim predstavnika u cilju nam je da se i studentske udruge 

uključe i time prezentiraju svoj rad. 

Također, namjera nam je da se uistinu osiguraju menstrualne potrepštine za sve 

one koji si to ne mogu priuštiti. UNIRI PERIOD proizašao je projekta UNIRI 

STVARI iz 2021. godine. koji je pokrenut od strane Studentskog zbora Sveučilišta u 

Rijeci u suradnji sa Sveučilištem u Rijeci. 2024. godine, u suradnji s Libressom 

sudjelujemo u nacionalnoj kampanji kojoj su se s istim ciljem uključila i ostala 

hrvatska sveučilišta. Kampanja je usmjerena na prevenciju poteškoća u nabavci 

higijenskih proizvoda i negativnog utjecaja takvih posljedica na obrazovanje. Cilj je 

promovirati projekt i osigurati da se na svakom fakultetu u Rijeci mogu naći 

menstrualne potrepštine za naše kolegice. 

U isto vrijeme, želim poticati volontiranje u azilu za pse i drugim lokalnim 

ustanovama kojima je potrebna pomoć. Organizirali bismo redovite volonterske akcije 

u azilima i slično, čime bi studenti imali priliku dati svoj doprinos zajednici, razvijati 

solidarnost i stjecati nova iskustva. 

Osim toga, podržavam jače i zanimljivije promoviranje projekta UNIRI Career 

Days, gdje studenti imaju priliku sudjelovati u radionicama, panelima i predavanjima 

o pisanju životopisa, intervjuima i poduzetništvu. Ovi događaji pružili bi studentima 

korisne vještine i omogućili im povezivanje s poslodavcima i stručnjacima iz različitih 

industrija, čime bi povećali svoju zapošljivost. 



U cilju jačanja ekološke osviještenosti, pokrenula bih Zelenu kampanju koja bi 

uključivala smanjenje korištenja plastike na Sveučilištu i promicanje recikliranja. 

Studenti bi sudjelovali u edukacijama o održivom načinu života, a postavili bismo i 

spremnike za reciklažu na cijelom kampusu. Jedna od ključnih inicijativa bila bi 

nastavak sadnje stabala na kampusu u suradnji s ekološkim organizacijama, kako bi se 

povećao broj zelenih površina i kvaliteta zraka. Ova aktivnost ne samo da doprinosi 

održivosti, već stvara ugodnije okruženje za studente i osoblje Sveučilišta. 

Također bih se zalagala za projekt UNIRI Brine s ciljem podizanja svijesti o 

fizičkom i mentalnom zdravlju studenata. U suradnji sa zdravstvenim stručnjacima, 

nastaviti besplatne preglede i savjetovanja, organizirati radionice i poticati projekte o 

mentalnom zdravlju te sportske aktivnosti koje bi poticale zdraviji način života. 

Također, ojačati kapacitet i osoblje Sveučilišnog savjetovališnog centra (SSC). 

Nadalje, predlažem organizaciju Kulturnih večeri i međunarodnih dana kako 

bi studenti iz različitih zemalja mogli predstaviti svoju kulturu, običaje i hranu. Ovi 

događaji potaknuli bi povezivanje lokalnih i međunarodnih studenata, te obogatili 

studentski život kroz razmjenu kulturnih iskustava. Suradnja bi ovdje bila s udrugom 

ESN Rijeka. U sklopu Student Day Festivala do sada smo organizirali International 

Dinner Night koji bi se ovim putem održavali u više navrata tijekom godine. 

Konačno, želim uvesti radionice za razvoj digitalnih vještina koje bi 

studentima pružile osnovna znanja o digitalnim alatima, programiranju i online 

sigurnosti. Ove radionice bile bi ključne za jačanje digitalne pismenosti i pripremu 

studenata za izazove modernog tržišta rada. A svakako potaknuti i zainteresiranost i 

razvoj aktivnosti IT ureda SZSuR. 

Nastavljanje i poticanje rada studentske medijske platforme “Kišobran” na 

Sveučilištu te studentske radijske emisije “Sova” koji se emitira na radio Rijeci, a sve 

s ciljem osnivanja samostalnog studentskog radija kako bi studenti imali još više 

prilika za slobodno izražavanje i informiranje kolegica i kolega. Također, poticala bih 

suradnju između medijskih platformi te doprinijela publicitetu studentskih vijesti, kao 

i boljeg informiranja studenata. 

Kroz suradnju Centra za sport Sveučilišta u Rijeci, Riječkog akademskog 

sveučilišnog sportskog saveza čije su članice studentske udruge koje djeluju na 

pojedinim sastavnicama i nas kao Studentskog zbora Sveučilišta u Rijeci poticati 

studente na bavljenje sportskim aktivnostima i time pokušati doprinijeti kako 

poboljšanju fizičkog tako i psihičkog zdravlja studentica i studenata. 

III. INTERNACIONALNA SURADNJA 

 Smatram da je od velike važnosti raditi na daljnjoj promociji i vidljivosti 

Studentskog zbora Sveučilišta u Rijeci! 

 Također, potrebno je poraditi na boljoj promociji ERASMUS+ i YUFE 

programa. Između ostalog. relevantno je  riješiti problem priznavanja odslušanih 

kolegija od strane matične institucije. 



 Smatram da bi također trebalo spojiti lokalne studente sa studentima iz 

inozemstva te ih uključiti u raznovrstan program aktivnosti, koji je prethodno 

spomenut. 

Suradnja sa ESU (European Students Union), točnije sa kolegicom Lanom Par 

sa ciljem formiranja bolje suradnje te jačanja kvalitete studentskog standarda. 

IV. ZAKLJUČNO 

S obzirom na to da nam predstoje još tri mjeseca tekuće godine te nas ujedno 

obvezuje i Plan i program rada usvojen od strane Skupštine Studentskog zbora u 

prethodnom mandatu nastavila bih uz Vašu potporu provođenju aktivnosti predviđenih 

planom, kao što su Sveučilišna brucošijada, Radionice od Ideje do projekta, RiStart, 

pripreme za provođenje Natječaja za financiranje studentskih programa u narednoj 

godini i dr. Isto tako zajedničkim radom svih nas članova Studentskog zbora 

Sveučilišta u Rijeci dužnost je i odgovornost do konca godine izraditi novi Plan i 

program rada Studentskog zbora Sveučilišta u Rijeci kako bismo zajedno mogli 

ostvariti gore navedene, a i druge ciljeve za koje zajedno odlučimo da su bitni u 

razvitku i interesu studentskog standarda studenata Sveučilišta u Rijeci. 

 

S poštovanjem, 

 

       

Laura Nežić 

 


